

## WORKERS' COMPENSATION ACT

Pursuant to subsection 4.1(2) of the *Workers' Compensation Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

**1** Members of the appeal tribunal appointed pursuant to section 18.1 of the *Workers' Compensation Act* are designated to be workers employed by the Government of the Yukon.

**2** This order shall be deemed to have come into force on May 1, 2001.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 16th day of January, 2002.

---

Commissioner of the Yukon

## LOI SUR LES ACCIDENTS DU TRAVAIL

Le commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 4.1(2) de la *Loi sur les accidents du travail*, décrète ce qui suit :

**1** Les membres du tribunal d'appel nommés en vertu de l'article 18.1 de la *Loi sur les accidents du travail* sont désignés à titre de travailleurs à l'emploi du gouvernement du Yukon.

**2** Le présent décret est présumé être entré en vigueur le 1<sup>er</sup> mai 2001.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, ce 16 janvier 2002.

---

Commissaire du Yukon